
Til Energipolitisk udvalg

Jeg ser jævnligt jeres dagsordner og ser, at I skal diskutere en evt. indenlandsk studietur på næste 
udvalgsmøde. Vi kunne godt tænke os at invitere udvalget til Nordjylland og se området, der påtænkes udlagt 
til CO2lagringsområde. Vi synes, I burde se områdets herligheder og ikke mindst hvor stort et område, der er 
påvirket af usikkerhed, indtil det bliver afgjort om CO2lagring er noget, der skal satses på i fremtiden. Vi erfarer, 
at antallet af nye beboere i området er reduceret måske på baggrund af den megen omtale af muligheden for 
CO2lager? Der er ingen der ved, om der kan ske udslip, og der er næppe nogle der er interesseret i en affolkning 
af landdistrikterne, så derfor vil vi gerne vise Jer områdets herligheder samt beboernes glæde ved at bo på 
landet. 

Vi  har svært ved at se, hvorfor vi overhovedet skal interessere os for CO2lagring, når der er så mange gode 
fremadrettede og klimavenlige alternativer, som sol,  vindenergi og forskellige former for biomasser. Den 
lokale befolkning gør meget for at lave/have klimavenlige foranstaltninger f.eks. gør et lokal firma en stor 
indsats for flisfyring, ved bl.a. at plante flere hundrede hektar til med pil, mange har solfangere, og sidst men 
ikke mindst har vi rigtig mange vindmøller i området, så kommunen rent faktisk er selvforsynende med energi. 
Vi vil blive meget glade, hvis I vil komme forbi, og se hvad der foregår i ”marken”. Vi ser frem til at mødes med 
jer. mvh Nej til CO2 lagring V. Asger Møller Madsen Thyvej 23 9460 Brovst 98238727/40238727
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